
  
 

Προς το Προεδρείο της Βουλής των Ελλήνων 
 

ΑΝΑΦΟΡΑ 
 

Για τους κκ. Υπουργούς Υγείας και Εργασίας και Κοινωνικών Υποθέσεων  
 
  
 
Θέμα: «Ανορθολογική η διαδικασία μετακινήσεων για τους πολίτες της Πάρου  προς τις 
επιτροπές αξιολόγησης και πιστοποίησης αναπηρίας σε άλλα νησιά».  
 
 
Ο βουλευτής Νίκος Συρμαλένιος καταθέτει αναφορά την επιστολή του πρώην Δημάρχου 

της Πάρου, κου Κώστα  Αργουζή για τους 1000 περίπου κατοίκους της Πάρου  που 

έχουν ποσοστό αναπηρίας 67% και  είναι υποχρεωμένοι, προκειμένου να λάβουν το 

μηνιαίο βοήθημα των 313 ευρώ, να μεταβαίνουν στη Σύρο κάθε τρία χρόνια, για να 

εξεταστούν από επιτροπή γιατρών.  

Όπως αναφέρεται στην επιστολή, η μετακίνηση αυτή που επιφέρει ταλαιπωρία και έξοδα 

σε ανθρώπους με σημαντική αναπηρία και σοβαρά νοσήματα θα μπορούσε να 

αποφευχθεί αν η επιτροπή συνεδρίαζε περιοδικά στην Πάρο ή αν γινόταν αποδεκτή η 

Γνωμάτευση από τους γιατρούς του Κέντρου Υγείας Πάρου. 

Επισυνάπτεται το σχετικό έγγραφο.  

 
Παρακαλούμε για την απάντηση και τις ενέργειές σας και να μας ενημερώσετε σχετικά.  
 
  
 

Αθήνα, 13 Νοεμβρίου 2022 
 

 
 
 
 
 

 

Ο καταθέτων βουλευτής 
 

Συρμαλένιος Νίκος 
 

  
 

 

 



Πάρος 1η Νοεμβρίου 2022 

Προς 

 τον κύριο Αθανάσιο  Πλεύρη 

Υπουργό Υγείας 

Κύριε Υπουργέ, 

Μέσα στο πλήθος των προβλημάτων, που καθημερινά αντιμετωπίζετε, υπάρχει και ένα εύκολο στη 

λύση του πρόβλημα, που όμως ταλαιπωρεί στην Πάρο τουλάχιστον 1000 συμπατριώτες μου, που 

έχουν ποσοστό αναπηρίας 67%. 

Οι συνάνθρωποί μας αυτοί, είναι υποχρεωμένοι, προκειμένου να λάβουν το μηνιαίο βοήθημα των 

313 ευρώ, να μεταβαίνουν στη Σύρο κάθε τρία χρόνια, για να εξεταστούν από επιτροπή γιατρών. 

Αυτό συνεπάγεται ακτοπλοϊκή μεταφορά, διαμονή σε ξενοδοχείο και διατροφή σε εστιατόριο.  

Πέραν  αυτής της δαπάνης,  εάν συμβεί να έχουμε, λόγω καιρού, απαγορευτικό, είναι υποχρεωμένοι 

να παραμείνουν στη Σύρο περισσότερες μέρες, με επιπλέον δαπάνες και οι ανάπηροι και οι συνοδοί 

τους. 

Κύριε Υπουργέ,  

Θα πρέπει επίσης να ληφθεί υπόψη ότι υπάρχουν και ανάπηροι με ψυχικά νοσήματα, μοναχικοί, που 

χρήζουν συνοδείας και που πρέπει να βρεθεί τρόπος να συνοδευτούν, γεγονός που καθιστά δύσκολη 

τη μετακίνηση τους. 

Μετά τα όσα εκτέθηκαν δεν θα ήταν προτιμότερο ανά εξάμηνο η επιτροπή που γνωμοδοτεί να 

επισκέπτεται το νησί μας; 

Και εάν αυτό ενέχει δυσκολίες, γιατί δεν είναι μόνο η Πάρος αλλά και άλλα νησιά, που 

αντιμετωπίζουν ανάλογο πρόβλημα, δεν θα μπορούσε η γνωμοδότηση να γίνεται από γιατρούς των 

Κέντρων Υγείας;  

Με την βεβαιότητα ότι θα ενσκήψετε στο πρόβλημα και στα πλαίσια της συνταγματικά 

κατοχυρωμένης νησιωτικότητας  

Σας ευχαριστώ 

Κώστας Αργουζής 

Πρώην Δήμαρχος Πάρου 

 

 

 


